
 

 
 

 
 
Osloskolen 

 

Sagene skole 

 

Referat Skolemiljøutvalget (SMU)     01.04.25 

Innkalt: Tugba Bag, Morten Skjelgård, Johanne W. Larsen, Rannveig Landrø og 

elevrepresentanter 

Fra: Tobias Otterstad (leder, Skolemiljøutvalget) 

Møtegrupp

e 

Skolemiljøutvalget 

Møtested: Møterom A-bygg 

Møtetid: 01. april kl. 08.30 

 

Saksliste: 
 

07-25: Godkjenning av referat forrige møte 

08-25: Godkjenning av innkalling 

 

09-25: Oppfølging av Vinterprogrammet™  

Hovedpunkter jamfør referatet fra september: 

- Oppussing av ungdomsskole-kantinen 

Elever syr gardiner.  

Lyddempende plater.  

Stor grad av elevmedvirkning.  

Åpning 24. april? Kveldstid. Film? Fotball?  

Mai og elevrådet lager et program for åpningskvelden + hva kantina skal hete.  

Hyppigere bruk av kantina denne våren, annen hver uke for eksempel. Last Thursday fra 

høsten.  

 

- Økt bruk av kulturarenaen etter skoletid 

Hva er status? 

 

10-25: Evaluering av vinteren 

Hvordan har det vært å være elev på Sagene denne vinteren og er det noe som bør fikses før 

neste vinter? 

Mild vinter, litt glatt.  

 



11-25: Oppfølging av Vårprogrammet™  

Hva bør sees på fram mot sommeren? 

- Aktivitetsdager, Mølla osv.  

Kan vi gjøre noe for dagens 7. trinn for å gjøre ungdomsskole på Sagene mer fristende? 

- 7. trinn få egen dag i kantina i uka? 

- Ungdomstrinnet bruker ikke Mølla i friminuttet, blir ikke en ulempe hvis 7. trinn får bruke 

Mølla i friminuttet.  

- Kunne ungdommer vært med 7. trinn ned til Mølla i storefri?  

 

Innspill om lille lekeplass ved B-bygg. Hva kan gjøres der som ikke krever store ressurser? Skape 

rom for annen type aktivitet enn leksestativaktivitet? 

Innspill om bedre bruk av/penere benker i skolegården.  

12-25: Fotgjengerfelt i Sandakerveien og syklister 

Det har vært flere saker i Sagene avis om overgangsfeltet i Sandakerveien foran skolen. Her får 

syklister ofte høy fart og det kan være vanskelig å krysse veien. 

Forslag til vedtak: SMU stiller seg bak kravet om flere tiltak i Sandakerveien. 

Vedtatt. 

Gjelder også Vogts gate.  

13-25: Eventuelt  

Skolebehovsplanen og Sagene skole 

- Fra møte med elevorganisasjonen: ønske om å beholde skolen som den er.  

- Mye lengre skolevei for mange.  

- Stress med lang skolevei hvis man også er ny på skolen og ikke vet hvordan 

miljøet er.  

- Flere elever på de store ungdomsskolene, vanskeligere for lærerne å se alle 

elevene.  

- Tettere oppføling når det er færre elever på hver avdeling.  

- Liten skolegård, mindre plass per elev hvis treparallell barneskole 

(ungdomsskoleelevene går ut av skolegården).  

- Ikke viktig med rehabilitering, men en god vedlikeholdsplan.  

- Ungdomskriminaliteten kan øke hvis mange elever samles på de store skolene, 

større grupperinger og færre lærere per elev.  

https://www.sageneavis.no/foreldrene-frykter-ulykker-skal-alle-andre-ta-hensyn-til-syklistene/s/5-144-141000


- De elevene som går 1-10 på Sagene skole oppnår bedre resultater/karakterer 

enn de som begynner på skolen i 8. klasse.  

- SMU ønsker å beholde skolen som den er, både barne- og ungdomsskole.  

 

Møtedatoer V25:  

● Torsdag 5. juni: 8:30 i kantina.  

 

 

 

 


